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Nemzetközi és regionális közlekedés a vasúti személyszállításban – problémák, 
lehetőségek. Menetrendalapú pályafelújítás, vonó és vontatott járművek. 
Fenntartható közúti- és vasúti közlekedés. A közösségi közlekedés stratégiája, 
Tervezett hidak az Ipolyon, infrastrukturális projektek a magyar – szlovák 
határszakaszon. Címszavakban a VII. Határok nélküli partnerség című 
konferencia témái. 

 

A „VII. Határok nélküli partnerség”  
nemzetközi konferencia csütörtöki napja 
Fülek (Fil’akovo) Város Polgármesteri 
Hivatalának dísztermében, magyar-szlovák 
nyelven, szinkrontolmács részvételével 
zajlott. A konferencia pénteki napja, 
Salgótarjánban a Salgó-Hotel konferencia 
termében került megrendezésre. A 
konferencia védnöke Dr. Völner Pál, a 
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium 
államtitkára volt. A szervezők a 
Közlekedéstudományi Egyesület Nógrád 

Megyei Területi Szervezete, Vasútüzemi Szakcsoportja, a Nógrád Volán Zrt., valamint Fülek 
Város Önkormányzata, Polgármesteri hivatala voltak. 
 
A csütörtöki nap levezető elnöke Holnapy László, a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium, Közúti 
Osztály, Közlekedési Infrastruktúra Főosztály, közúti osztály, főosztályvezető-helyettese volt. 
A résztvevőket a szervezőbizottság 
nevében Kecskés Zoltánné, a KTE Nógrád 
Megyei Területi Szervezetének Titkára 
köszöntötte. 
Az előadások során – JuDr. Jaromír Kaliciak, 
Fülek Város polgármestere a település 
helyzetét, és a várható fejlesztéseket 
ismertette. Ing. arch. Erika Anderková és 
Lóska János, a Novohrad – Nógrád Geopark 
elnökei, előadásukban részletesen 
beszéltek a határon átnyúló közös projekt 
fejlesztésének lehetőségéről.  
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Dr. Balogh Csaba, Magyarország Szlovákiai 
Nagykövete a közös diplomáciai kapcsolatok 
elmúlt húsz évéről tartott nagyon érdekes 
előadást.   
Dr. Érsek Árpád, a Szlovák Parlament 
képviselője térségünket kiemelve beszélt a 
határ-menti vasúti és közúti közlekedés 
jelenéről és jövőjéről. dr. Egyházy Zoltán, a 
Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központ, 
EU Projekt Koordinációs Önálló Osztály 
főosztályvezetője, előadásában szólt a 2014 
-2020-as Európai Uniós költségvetési ciklus 

magyar – szlovák határszakaszát érintő infrastrukturális projektekről.  
 
Ing. Maros Hrádela, Besztercebánya (Banska Bystrica) Megyei Közgyűlés gazdasági 
főosztályvezetője a megye közlekedéséről, és a várható fejlesztésekről tartott nagyon 
érdekes előadást. 
 
A pénteki konferencianap levezető elnöke 
Dr. Gyurkovics Sándor, a 
Közlekedéstudományi Egyesület 
tiszteletbeli elnöke, nyugalmazott 
államtitkár volt. Bucsok Lajos, a Nógrád 
Volán Zrt. személyszállítási igazgatója, a 
KTE Nógrád Megyei Területi Szervezet 
Elnöke üdvözölte a megjelenteket. 
Köszöntőt mondott Dr. Kalocsai Péter 
igazgató, a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
vezetője. Salgótarján helyzetéről, 
eredményeiről és problémáiról Székyné dr. 
Sztrémi Melinda polgármester, 
országgyűlési képviselő tartott előadást.  A közlekedéspolitika aktuális helyzetét Holnapi 
László a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium főosztályvezető-helyettese ismertette. 
 
 

Dr. Kormányos László Phd., a MÁV-START 
Vasúti Személyszállító Zrt. marketing és 
értékesítési vezetője,  a MÁV-START Zrt. 
nemzetközi kapcsolatairól, menetrend és 
tarifapolitikájáról tartott nagyon érdekes 
előadást. Úti Csaba, a Nógrád Volán Zrt-t is 
tömörítő Középkelet-magyarországi 
Közlekedési Központ vezérigazgatója pedig 
az átalakuló volánok helyzetéről beszélt. 
Nagyon sok új információval lettünk 
gazdagabbak. 
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A délutáni szekcióban elsőnek Kovács Ákos, a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. 
Beruházási Programok Igazgatóság, vezérigazgató-helyettesének előadása hangzott el, a 
2014-2020-as időszakban a NIF Zrt. lebonyolításában megvalósuló projektekről. Kisteleki 
Mihály ny. gépészmérnök a motorvonatok szerepéről beszélt a vasúti személyszállításban, 
míg Lipusz Ferenc, gazdálkodási igazgató, MÁV Területi Igazgatóság Budapest, a 
menetrendalapú pályafelújításról tartott előadást. 
A résztvevők szóban és az írásos értékelésük alapján is magas színvonalúnak és 
eredményesnek minősítették a konferenciát. 
 
A Szervező Bizottság nevében: 

Kecskés Zoltánné 

KTE Nógrád Megyei Titkár 


